
Štvrtok 14. mája 2020 

Skontroluj si, či máš zapísané tieto poznámky.  

Zopakuj si toto učivo (musíš vedieť zaradiť prídavné meno ku vzoru pekný alebo cudzí) 

a urob TEST na Edupage pod názvom Vzory pekný, cudzí.  

Prídavné mená sa skloňujú podľa vzorov PEKNÝ a CUDZÍ. 

Tieto vzory odlíšime podľa poslednej spoluhlásky v prídavnom mene  

(nie podľa mäkkého alebo tvrdého –i na konci). 

PEKNÝ CUDZÍ 
-v N sg. je poslednou spoluhláskou  

TVRDÁ SPOLUHLÁSKA alebo 

OBOJAKÁ SPOLUHLÁSKA 

-v N sg. je poslednou spoluhláskou  

MÄKKÁ SPOLUHLÁSKA 

Napr.   

silný rúči 

milý svieži 

vysoká vyšší 

dobrý horší 

zlý  

milá nižší 

zábavný rýdzi 

široký širší 

tichý najtichší 

dobrá najmenší 

červená najkrajší 

školský tenší 

tenký najhorší 

 


